
Van: dirk.noorlander@kpnmail.nl <dirk.noorlander@kpnmail.nl>  
Verzonden: woensdag 20 maart 2024 21:27 
Aan: InProces Hardinxveld-Giessendam <mijnzaak@hardinxveld-giessendam.nl> 
CC: GHVG_griffie <griffie@hardinxveld-giessendam.nl> 
Onderwerp: RE: Informatieverzoek door derde aanpak onveilige wandelsituatie op rivierdijk tussen 
De Veersteiger en Het Kromme Gat, kenmerk: 2024-0006570 

 
L.S.  
Bijgevoegd het antwoord van Buurt Bestuurt. 
Daar wij ook wat vragen hebben gekregen over deze situatie van enkele raadsleden is deze mail 
gericht aan het College van B en W en aan de griffie zodat deze ook verspreid wordt onder de 
leden van de raad.  
Met vriendelijke groet  
Dirk Noorlander,  
Medevoorzitter Buurt Bestuurt Boven-Hardinxveld. 
 
 
Van: mijnzaak@hardinxveld-giessendam.nl <mijnzaak@hardinxveld-giessendam.nl>  
Verzonden: donderdag 22 februari 2024 16:21 
Aan: info@buurtbestuurtbovenhardinxveld.nl 
CC: dirk.noorlander@kpnmail.nl 
Onderwerp: Informatieverzoek door derde aanpak onveilige wandelsituatie op rivierdijk tussen De 
Veersteiger en Het Kromme Gat, kenmerk: 2024-0006570 

 
Beste meneer Noorlander en meneer Van Houwelingen, 

 

Wij hebben uw bericht over de veiligheid van voetgangers op de Rivierdijk te Boven-Hardinxveld 
ontvangen, waarvoor dank. De situatie is al lange tijd bij ons bekend en de gemeente is 
inderdaad eerder met u in contact geweest hierover. Zoals u al heeft aangegeven, hebben we 
reeds in samenspraak aanpassingen gedaan aan de veiligheid van voetgangers op de Rivierdijk 
waar daar ruimte voor was. 

 

U kaart in het specifiek de situatie bij De Rokerij aan, waar we al vaker contact over hebben 
gehad. Wij zijn het met u eens dat het niet veilig is voor voetgangers om over de Rivierdijk te 
lopen. Bij de gemeente bestaat al langer de wens om een vrijliggend fiets- en voetpad te 
creëren, echter is het op dit moment niet mogelijk om dit te realiseren. Bij de bouw van De 
Rokerij is er ruimte gereserveerd voor een dijkverzwaring met een vrijliggend fiets- en voetpad. 
Dit moet echter in een breder perspectief gezien worden en dit moet over een langer stuk weg 
gebeuren. Een vrijliggend pad enkel naast De Rokerij lost weinig op, dit leidt immers van niks 
naar nergens. Dit project blijft er dus helaas één van de lange adem. Wij vragen om begrip 
hiervoor. 

 

Het beste alternatief blijft wandelen over De Buurt. Dit is een rustige, authentieke straat en zou 
in principe voor niemand een omweg zijn. Veel buurtbewoners nemen dit alternatief al en wij 
stellen dan ook voor dat u dit alternatief meegeeft aan de overige buurtbewoners die zich 
zorgen maken over hun veiligheid tijdens het wandelen op de Rivierdijk. Wij denken er nu aan 
om de Rivierdijk (ter hoogte van De Rokerij) gesloten te verklaren voor voetgangers. Op deze 
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manier zal men zien dat het niet de bedoeling is om over de Rivierdijk te wandelen en zal 
iedereen gauw gewennen aan lopen over De Buurt. Wij zijn uiteraard ook benieuwd naar uw 
mening als Buurt Bestuurt Boven-Hardinxveld over dit idee. 

 

Wij vernemen graag uw mening over ons voorstel om de Rivierdijk (t.h.v. De Rokerij) gesloten te 
verklaren voor voetgangers. De situatie zal verder niet kunnen veranderen in de nabije toekomst 
en wij achten het daarom niet zinvol om nogmaals een gesprek in te plannen met de wethouder. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Team Verkeer 

 
 

 


